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CONSILIUL JUDEŢEAN  
JUDEŢUL  TIMIŞ  

 
PROCES VERBAL 

încheiat în ședința ordinară a  
 Consiliului Judeţean Timiş din 23 septembrie 2020 

 
            

Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi online un număr de 30 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie. 
La ședință lipsesc următorii consilieri județeni: Bojin Mihăiță, Gavrilaș Marius Dan, Străin Petru 
Claudiu, Cândea Dorin, Popescu Marin și Ștef Adrian Ioan.  

Având în vedere dispozițiile Legii nr.55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea si 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prin care s-a instituit starea de alertă pe 
teritoriul României, si Masurile instituite in aplicarea legii, a fost limitat accesul in Palatul 
Administrativ a altor persoane decât acelea care își desfășoară activitatea curentă  în sediu. 
Astfel, la şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, consilierii județeni participând la ședința in sistem online. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art.138 din 
OUG nr.57/2019 privind Codul Administrativ, prin accesul persoanelor interesate la proiectele 
de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi supuse dezbaterii au fost postate 
pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al ședinței. De asemenea ședința poate fi 
urmărită si online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.368/17.09.2020 şi ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media si prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Vă prezint ordinea de zi a ședinței: 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitării trecerii unui bun imobil din domeniul   public 

al comunei Uivar, în domeniul public al Judeţului Timiş.  
2. Proiect de hotarare privind aprobarea dării în folosință gratuită a unor spații aflate în 

domeniul public al Judeţului Timiş. 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru execuția 

proiectului “Ranforsare DJ 692B Tomnatic – DN6, propus a fi amplasat în extravilan și 
intravilan comuna Tomnatic, jud. Timiș”. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea revocarii dreptului de administrare acordat Muzeului 
Național al Banatului Timișoara asupra unui imobil situat în Comuna Giroc. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea dării în folosință gratuită a unui bun imobil, din 
domeniul public al Județului Timiș, către Societatea Naţionala de Cruce Roşie din 
România, Filiala Timiș. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din partea 
Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu altă destinaţie decât cea 
de locuinţe. 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului și plata cotizației către Asociaţia 
„Timişoara, 2021 – Capitală Europeană a Culturii” pe anul 2020. 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea mandatarii Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Timiș pentru organizarea și realizarea activităților de contractare de 
servicii sociale, prin achiziție publică, în vederea realizării unui obiectiv operațional sau a 
unei direcții de acțiune, potrivit Strategiei județene de dezvoltare a serviciilor sociale. 

9. Proiect de hotarare privind aprobarea completării şi modificării Regulamentului de 
Organizare şi Funcţionare al Consiliului Judeţean Timiş.   

10. Intrebari, interpelari. 
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In continuare va propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele proiecte: 
11. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului pentru construirea și 

funcționarea unei spălătorii auto în proximitatea Centrului Școlar pentru Educație Incluziva 
”Alexandru Roșca” Lugoj. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării Agendei principalelor manifestări 
cultural-artistice și de tineret pe anul 2020, sesiunea a III-a. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice cu 
principalii indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiție publică ”Lărgire la 4 benzi 
a DJ 692, sector DN 69 - Sânandrei”. 

Fac precizarea că toate proiectele care completează ordinea de zi a ședinței au fost 
supuse dezbaterii în ședința reunită a comisiilor de specialitate și au fost avizate favorabil.  

Va supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Rog echipa tehnică să transmită completarea ordinii de zi pentru procedura de vot.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi  cu 27 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, 
Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  
Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, 
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş 
Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
 
 Dacă sunt alte propuneri sau discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, rog 
echipa tehnică să transmită ordinea de zi  pentru procedura de vot.  
       Supun la vot ordinea de zi a ședinței cu completările aprobate. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 26 de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor  Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, Bojin 
Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  
Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, 
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe 
Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al şedinţei extraordinare din data de  09.09.2020. 

Rog echipa tehnică să transmită procesul verbal pentru procedura de vot.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean 
Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
Înainte de a trece la dezbaterea și aprobarea proiectelor înscrise pe ordinea de zi, 

stimați colegi consilieri județeni, vă anunț că ni s-a alăturat la ședință, doamna prefect Liliana 
Oneț. Domnia sa dorește să adreseze câteva cuvinte plenului Consiliului Județean Timiș.  

 
Doamna Liliana Oneț – Prefect -  Instituția Prefectului - Județul Timiș 
Bună ziua domnule președinte, domnilor vicepreședinți, doamnelor și domnilor consilieri 

județeni, precum  și tuturor celor prezenți, atât în sală, cât și on line.  
 Având în vedere că astăzi este ultima ședință a plenului consiliului județean mi-am 

permis să particip și eu la această ședință.   
Nu voi sta până la finalul dezbaterilor dar aș vrea să mulțumesc pentru toată activitatea 

pe care ați depus-o în acest mandat care a durat mai mult de 4 ani, au fost cam 4 ani  
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prelungiți în folosul județului Timiș și pentru realizarea proiectelor județului Timiș. Știu că mare 
parte dintre dumneavoastră candidați pentru un nou mandat de președinte al consiliului 
județean și consilier județean la Consiliul Județean Timiș și vă doresc tuturor mult succes la 
alegerile care vor avea loc în data de 27 septembrie 2020. Cu siguranță cu o parte dintre 
dumneavoastră vom colabora și în viitorul consiliu județean. Așa că, nu o să vă rețin foarte 
mult. Sunt convinsă că fiind ultima ședință de plen aveți multe proiecte importante pentru 
județul Timiș de discutat și aprobat.  

Vă felicit și vă mulțumesc pentru întreaga activitate depusă în acest mandat. Duminică 
ne vedem la vot. Vreau să vă asigur că procesul de vot se va desfășura în deplină siguranță. 
Secțiile de votare vor fi dotate în așa fel încât să nu existe niciun risc de infectare nici pentru 
membrii secțiilor de votare și nici pentru alegătorii care vor participa la acest scrutin electoral. 
Am primit toate materialele necesare desfășurării în bune condiții a procesului de vot din data 
de 27 septembrie. Am primit buletinele de vot și vă asigur că totul se va desfășura în cele mai 
bune condiții.  

Vă mulțumesc și vă doresc în continuare o ședință cât mai productivă! 
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Vă mulțumesc doamna prefect Liliana Oneț! În numele meu și al colegilor consilieri 

județeni vă mulțumesc pentru cuvintele adresate și  pentru buna colaborare dintre cele două 
instituții, respectiv Consiliul Județean Timiș și Instituția Prefectului Județului Timiș. Vă dorim și 
noi mult succes în tot ce înseamnă organizarea alegerilor din 27 septembrie 2020 pentru că 
știm că este o misiune dificilă și nu este deloc simplu dacă ne gândim la perioada pe care o 
traversăm. De asemenea, vă dorim mult succes pentru a putea gestiona situațiile delicate de 
la nivelul Județului Timiș pentru toți cetățenii județului.  

În continuare, trecem la dezbatera și aprobarea proiectelor înscrise pe ordinea de zi. 
 
 
Punctul nr. 1 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării trecerii unui bun 

imobil din domeniul public al comunei Uivar, în domeniul public al Judeţului Timiş.  
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.  
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28  de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean 
Liviu - Marius, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită a 
unor bunuri imobile aflate în domeniul public al Judeţului Timiş, către Centrul Judetean 
de Resurse si Asistenta Educationala Timis. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 



4 

 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 29 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean 
Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
 
 

Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii de 
expropriere pentru execuția proiectului “Ranforsare DJ 692B Tomnatic – DN6, propus a 
fi amplasat în extravilan și intravilan comuna Tomnatic, jud. Timiș”. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 29 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean 
Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării dreptului de 

administrare acordat Muzeului Național al Banatului Timișoara asupra unui imobil situat 
în Comuna Giroc. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 29 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean 
Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 

Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită a 
unui bun imobil, din domeniul public al Județului Timiș, către Societatea Naţionala de 
Cruce Roşie din România, Filiala Timiș. 

Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Cocean 
Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de 

preemţiune din partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu 
altă destinaţie decât cea de locuinţe. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.  
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Coifan 
Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Geană 
Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, 
Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului și plata 

cotizației către Asociaţia „Timişoara, 2021 – Capitală Europeană a Culturii” pe anul 
2020. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 6 comisii. 
Comisia Economica a dat aviz nefavorabil proiectului de hotărâre. 
Rog președintele comisiei sa prezinte motivele de respingere a proiectului de hotărâre.  
 
Domnul consilier județean Bădina Nicu 
Este o eroare. În ședința Comisiei economice nu a fost un vot de respingere. Proiectul a 

primit aviz favorabil cu  3  voturi “pentru” și  o abținere. Deci, proiectul a fost avizat favorabil în 
cadrul Comisiei economice.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Dacă sunt alte discuţii?  
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – Adrian, Coifan 
Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Geană 
Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, 
Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
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Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind aprobarea mandatarii Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș pentru organizarea și 
realizarea activităților de contractare de servicii sociale, prin achiziție publică, în 
vederea realizării unui obiectiv operațional sau a unei direcții de acțiune, potrivit 
Strategiei județene de dezvoltare a serviciilor sociale. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 30 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, 
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin 
Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 

 
 
Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea completării şi modificării 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.    
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 28 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, 
Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean 
Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr.10 - Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului pentru 

construirea și funcționarea unei spălătorii auto în proximitatea Centrului Școlar pentru 
Educatie Incluziva ”Alexandru Roșca” Lugoj.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 26 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, 
Bojin Titu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - 
Marius,  Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe 
Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
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Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea finanţării Agendei 
principalelor manifestări cultural-artistice și de tineret pe anul 2020, sesiunea a III-a. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 30 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, 
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin 
Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 
 
 

Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-
economice cu principalii indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 
publică” Lărgire la 4 benzi a DJ 692, sector DN 69 - Sânandrei”. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura de vot.  
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 30 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, 
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin 
Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion,  Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 

 
 
Punctul nr. 13 - Întrebări, interpelări. 
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic: 
Informare privind demersurile făcute de Direcția de Prestări Servicii pentru autorizarea 

pistei la aerodromul Cioca. 
Nota de informare privind activitățile de promovare turistică a Județului Timiș in 

perioada martie – august 2020. 
Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese si 

incompatibilități in care se pot afla consilierii judeteni. 
Stimați colegi, pentru că ne aflăm într-o perioadă delicată și din păcate întâlnirile 

noastre sunt doar în mediul on line, iar această ultimă ședință ordinară a plenului consiliului 
județean ar fi trebuit să se desfășoare într-un alt mod, dar nu avem posibilitatea și pentru că 
suntem într-o perioadă în care distanțarea fizică este necesară, eu profit de această ocazie să 
vă mulțumesc pentru buna colaborare pe care am avut-o în acest mandat, pentru votul acordat 
proiectelor pentru dezvoltarea județului Timiș.  
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Mulțumesc, în numele meu și al consilierilor județeni, colegilor din aparatul de 
specialitate din cadrul Consiliului Județean Timiș pentru demararea unor proiecte majore la 
nivelul județului Timiș și implicarea lor în ce înseamnă susținerea acestor proiecte, dar și 
pentru profesionalismului de care au dat dovadă.  

Mulțumesc, de asemenea, în numele nostru, al tuturor, celor din instituțiile subordonate, 
asociațiile, societățile comerciale cu care am colaborat,  pentru buna desfășurare a activității 
pe parcursul acestui mandat.  

Tuturor celor care veți candida în 27 septembrie 2020 vă doresc mult succes. Vă felicit 
că o parte dintre dumneavoastră ați dus o campanie decentă, de bun simț în interesul județului 
Timiș. Vă doresc să aveți grijă de dumneavoastră, să fiți sănătoși și să treceți cu bine această 
perioadă delicată pentru că discutăm de sănătatea noastră și a cetățenilor județlui Timiș.  

Dacă mai sunt alte întrebări sau interpelări? Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul? 
Înainte de a lua cuvântul consilierii județeni, dau cuvântul domnului Ioan Dănuț 

Ardelean - Secretar General al Județului Timiș pentru a ne spune câteva cuvinte, acum la final 
de mandat.   

 
Domnul Dănuț Ioan Ardelean – Secretar General al Județului Timiș 
Am spus în ședința comisiilor reunite, dar pentru că este ultima ședință ordinară a 

plenului Consiliului Județean Timiș, cu permisiunea dumneavoastră, domnule președinte,  
profit de această ocazie, doresc să  adresez mulțumiri, în numele meu și al colegilor din 
aparatul de specialitate din cadrul consiliului județean, pentru felul în care am colaborat în 
acest mandat.  

Probabil va mai fi o ședință extraordinară,  însă aș vrea să spun de pe acum că suntem 
onorați de faptul că dumneavoastră ați înțeles să faceți politică la un  nivel înalt  de 
performanță și inteligență. Personal consider că în întregul mandat  dumneavoastră ați fost un 
model pentru întreaga clasă politică din România. Spun acest lucru  ținând cont de  felul în 
care am colaborat și de modul în care ați înțeles să vă duceți la bun sfârșit mandatul 
încredințat de cei care v-au ales.  

Pentru dumneavoastră,  toți cei care veți candida la alegerile de dumnică, eu împreună 
cu aparatul de specialitate,  vă doresc mult succes în această competiție, multă sănătate și 
toate cele bune.  

Vă mulțumesc! 
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Mulțumim domnule secretar pentru cuvintele adresate. 
Dacă mai sunt și alte discuții? 
 
Domnul consilier județean Coifan Viorel 
Domnule președinte și domnule secretar vă mulțumesc pentru cuvintele frumoase 

adresate și ne alăturăm tuturor ideilor frumoase pe care le-ați exprimat. De asemenea, vă 
mulțumesc pentru informarea cu privire la Aeroportul Cioca pe care am primit-o. 

Aș dori să aduc în atenția dumneavoastră o problemă și anume, la primărie se 
vehiculează ideea cum că s-a votat un studiu prefezabilitate cu firma care organizează 
UNTOLD.  

Eu aș vrea să lămuriți în cadrul conferinței de presă următoarele: Primăria are 
aproximativ 40 ha la Cioca unde poate să facă ce vrea. Noi avem restul terenului unde facem 
Aerodromul Cioca. Aceste lucruri trebuie stabilite foarte clar pentru că în opinia publică a 
apărut ideea că se va intra în Aerodromul Cioca prin diverse mijloace. Ieri, la Aerodromul 
Cioca o echipă de la Digi 24 a venit să vadă despre ce e vorba. Cred că aceste lucruri trebuie 
lămurite de la început. Noi am dat bani, am împrejmuit terenul, mâine vom semna protocolul 
cu firma câștigătoare a licitație pentru certificarea pistei.  Deci lucrurile sunt clare. Nu trebuie 
să mai lăsăm impresia că e una sau alta, ba e aerodrom, ba e teren pentru spectacole.  
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Vă spun dumneavoastră aceste lucruri pentru că sunteți cel care s-a preocupat să 
duceți la un anumit nivel  dezvoltarea acestrui aerodrom. La Caransebes s-a terminat. Ciudat 
este că firma care a contestat este tot firma care a certificat pista de la Caransebes.  

Prin urmare, vă rog să infirmați acest lucru ca să închidem subiectul în conferința de 
presă.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Eu nu am conferință de presă dar vreau doar să fac câteva clarificări.Terenul, 

proprietatea consiliului județean este în  suprafața de aproximativ 45 ha. Din câte imi amintesc, 
de comun acord am stabilit ca 15 ha să le punem la dispoziție pentru realizarea unui aeroport 
utilitar și de agrement și să dezvoltăm această activitate care este de viitor și trebuie susținută 
pe mai departe. Diferența de aproximativ 30 ha, tot împreună am stabilit  să  le punem la 
dispoziție pentru organizarea de evenimente.  

În acest sens din 2017, de când am preluat mandatul și până în acest moment, am 
organizat evenimente importante pe acea locație și susțin în continuare organizarea de 
evenimente fără a afecta activitatea Aeroportului Cioca. Vă mulțumesc! 

 
Domnul vicepreședinte Tudorică Valentin 
Stimate doamne consilieri județeni, stimați domni consilieri județeni, stimate domnule 

președinte și vicepreședinte, stimați colegi din aparatul de specialitate, domnule secretar 
general,  

În primul rând, vă mulțumesc pentru încrederea acordată în urmă cu un an când am fost 
desemnat în calitate de vicepreședinte al consiliului județean. Prin activitatea desfășurată în 
această perioadă sper că nu am dezamăgit pe nimeni din cei care mi-au acordat încrederea și 
țin să afirm că întreaga mea activitate a fost numai în interesul locuitorilor județului Timiș.  

Având în vedere că este ultima noastră întâlnire mulțumesc tuturor celor prezenți pentru 
încrederea acordată, le doresc multă sănătate, succes în campania electorală și în ziua 
alegerilor munca lor să fie încununantă de rezultate deosebite. Vă doresc ca și pe viitor cei 
care faceți parte din consiliul județean să depuneți același interes pentru binele locuitorilor din 
județul Timiș și cu dorința de a ne revedea sănătoși vă transmit dumneavoastră și celor dragi 
multă sănătate.  

 
Domnul vicepreședinte Oprea Nicolae 
Dragii mei, iată că se încheie un  nou mandat din numeroasele mandate  care au trecut 

din 1992 și până astăzi. Sunt bucuros că din  toate aceste mandate am făcut și eu parte o 
perioadă. În acest consiliu am întâlnit oameni corecți de la care am avut mult de învățat, 
oameni care s-au implicat în binele acestui județ.  

La investire, acum 2 ani, când cu bunăvoința majorității dintre dumneavoastră am ajuns 
vicepreședinte am spus că mereu voi rămâne Lae Oprea. Sper că mi-am îndeplinit această 
obligație.  

Am colaborat, astfel încât, am reușit să rezolvăm unele probleme dar altele au rămas 
de rezolvat. Eu cred că am fost și voi rămâne pentru dumneavoastră întotdeauna Lae Oprea. 
Ne vom întâlni mereu  cu placere și sper că vom rămâne oameni cu respect. Vă doresc multă 
sănătate, mult succes și sunt convins că mulți dintre dumneavoastră vă veți reîntâlni la 
această masă în mandatul următor.  

 
Domnul consilier județean Bitea Nicoale 
Acum fiind la ultima ședință a plenului Consiliului Județean Timiș doresc ca în numele 

grupului de consilieri PNL din cadrul consiliului județean să mulțumesc tuturor colegilor atât 
consilieri județeni cât și celor din aparatul de specialitate și instituțiilor subordonate pentru 
colaborarea pe care am avut-o în acest mandat.  

Aș dori să mulțumesc pentru asfaltarea DJ Lucareț – limită județul Arad care este 
aproape de final, dar și pentru toată înțelegerea și deschiderea de care a dat dovadă întreg 
plenul consiliului județean pentru bunăstarea județului Timiș și pentru  transferul de drumuri 
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comunale în drumuri județene, dar  și pentru toate proiectele pe care le-am întreprins în acest 
mandat. Le doresc mult succes tuturor celor care candidează dar și celor care nu mai 
candidează. De asemenea, le doresc multă sănătate și multe realizări frumoase.  

 
Domnul consilier județean Bojin Titu 
Le mulțumesc locuitorilor județului Timiș, tuturor colegilor din consiliul județean și din 

instituțiile subordonate. Mulțumesc tuturor colegilor consilier județeni și îi asigur că voi fi în 
continuare pentru toți  un bun coleg și prieten. Le doresc mult succes celor care participă la 
alegeri. Cetățenilor din județul Timiș le doresc să aibă parte de un viitor consiliu județean cât 
mai aproape de sufletul și de necesitățile lor. Le doresc multă sănătate tuturor și mult succes! 

 
Domnul consilier județean Tiberiu Lelescu 
Având în vedere că este ultima ședință ordinară  din acest mandat, vă rog să-mi 

permiteți să vă felicit, domnule președinte,  pentru felul în care ați condus  consiliul județean și 
pentru felul în care ați performat în condiții deosebit de grele. Ați fost pastorul cel bun care și-a 
pus sufletul pentru oile sale.  

Vă rog să-mi permiteți să-i salut pe colegi și să le mulțumesc pentru felul cum am 
colaborat pe perioada întregului mandat. Le doresc succes celor care candidează și multă 
sănătate! 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise 

lucrările şedinţei ordinare a plenului  Consiliului Judeţean Timiș.   Vă doresc multă sănătate și 
mult succes în tot ce faceți! 

 
 
 
 
PREŞEDINTE,             SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI TIMIŞ 

     Călin – Ionel DOBRA                                                Ioan – Dănuţ ARDELEAN  
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